
ZÁPIS z jednání  zastupitelstva č. 7/2020 p 
MC Praha 22 

datum: 22. 12. 2020, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu 

Prezence: 

Přítomni: 

Omluveni: 

(18) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub 
Randák, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej 
Kallasch, Mgr. Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Štorkán, Tomáš 
Kaněra, Bc. Miroslav Roth 
(6) Mgr. Silvie Štěpánková DiS, Jiří Knotek, Ing. Martin Turnovský, Mgr. Ivana Vodičková, 
Čermák Ondřej MBA, Ing. Ondřej Semecký 

Nepřítomni: (1) Mgr. Jiří Matyášek 
Hosté: 
Předsedající: Vojtěch Zelenka 

Tito zastupitelé se (z)účastní distančně: Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, 
Mgr. Ing. Ondřej Lagner Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. 
Jakub Randák, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej Kallasch, 
Mgr. Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Štorkán, Tomáš Kaněra, Bc. Miroslav 
Roth 

Přítomno je 18 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Jednání zahájeno v 17:12:54 

1. Zahájení, určení skrutátorů, volba návrhového výboru a ověřovatelů 
zápisu (bod číslo 1) 

Předkladatel: Vojtěch Zelenka 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:17:08 (zvuk. záznam 0:04:04 - 0:08:01) 

Předsedající určil skrutátory a dal zvolit návrhový výbor a ověřovatele zápisu. 

Skrutátoři: Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Mgr. Kateřina Erbsová 
Návrhový výbor: Ing. Jiří Pařízek, Bc. Martin Březina 
Ověřovatelé zpisu: Mgr. Jitka Rothová, Radovan Koutský 

Diskuze zahájena v 17:17:08 

Hlasování - návrhový výbor 
(18) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. 
Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Štorkán, Tomáš Kaněra, Bc. 
Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (0) 
nehlasoval: (0) 
Návrh byl přijat 



Hlasování - ověřovatelé zápisu 
(18) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. 
Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Storkán, Tomáš Kaněra, Bc. 
Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (0) 
nehlasoval: (0) 
Návrh byl přijat 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:21:05 

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2) 

Předkladatel: Vojtěch Zelenka 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:27 (zvuk. záznam 0:12:23 - 0:12:29) 

Program jednání 
1. Zahájení, určení skrutátorů, volba návrhového výboru a ověřovatelů zápisu 
2. Schválení programu jednání 
3. Kontrola zápisu ze 4. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 22 ze dne 16. 9. 2020 a z 5. zasedání 
Zastupitelstva MČ Praha 22 ze dne 7. 10. 2020 
4. Plnění úkolů ze starších zasedání Zastupitelstva MČ Praha 22 
5. Dotazy a připomínky občanů (pravidelný bod zařazený pevně na 18 hodinu) 
6. Zápis z 9. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 22 ze dne 7.9.2020 
7. Zápis z 10. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 22 ze dne 12.11.2020 
8. Pravidla hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2021 
9. Účelová investiční dotace SK Čechie Uhříneves 
10. Udělení čestného občanství MČ Praha 22 paní Libuši Votavové a paní Ivě Teslíkové 
11. Změna účelu využití nevyčerpaných finančních prostředků z dotačních programů MČ Praha 22 
12. Různé (podněty zastupitelů a občanů) 

Diskuze zahájena v 17:25:27 

K tomuto bodu se vyjádřili: Bc. Miroslav Roth, Mgr. Kateřina Erbsová. 

V 17:25:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky. 

Hlasování 
(18) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc, Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. 
Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Štorkán, Tomáš Kaněra, Bc. 
Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (0) 
nehlasoval: (0) 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-52-7/20 
zodpovídá: Vojtěch Zelenka 
termín: 22. 12. 2020 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:25:33 2/11 
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3. Kontrola zápisu ze 4. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 22 ze dne 
16. 9. 2020 a z 5. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 22 ze dne 7. 10. 
2020 (bod číslo 3) 

Předkladatel: Vojtěch Zelenka 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:37 (zvuk. záznam 0:12:33 - 0:14:01) 

Důvodová zpráva 
K vyhotoveným zápisům neměli zastupitelé žádné konkrétní připomínky. 

Diskuze zahájena v 17:25:37 

V 17:25:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 schvaluje zápis ze 4. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 22 ze dne 
16. 9. 2020. 

Hlasování
(18) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. 
Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Štorkán, Tomáš Kaněra, Bc. 
Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (0) 
nehlasoval: (0) 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-53-7/20 
zodpovídá: Vojtěch Zelenka 
termín: IHNED (22. 12. 2020) 

V 17:25:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 schvaluje zápis z 5. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 22 ze dne 7. 
10. 2020. 

Hlasování
(18) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. 
Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Štorkán, Tomáš Kaněra, Bc. 
Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (0) 
nehlasoval: (0) 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-54-7/20 
zodpovídá: Vojtěch Zelenka 
termín: IHNED (22. 12. 2020) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:27:05 
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MČ 4. Plnění úkolů ze starších zasedání Zastupitelstva MČ Praha 22 (bod 
číslo 4) 

Předkladatel: Vojtěch Zelenka 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:27:10 (zvuk. záznam 0:14:06 - 0:21:32) 

Důvodová zpráva 
Zastupitelstvo MČ Praha 22 bere na vědomí pinění úkolů ze starších zasedání Zastupitelstva MČ Praha 22. 

Diskuze zahájena v 17:27:10 

K tomuto bodu se vyjádřili: Bc. Miroslav Roth, Mgr. Pavel Kosař, Ing. Martin Langmajer MBA 

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 4 - Plnění úkolů ze starších zasedání Zastupitelstva MČ 
Praha 22 na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:34:36 

5. Dotazy a připomínky občanů (pravidelný bod zařazený pevně na 18 
hodinu) (bod číslo 5) 

Zahájení bodu bylo odloženo na 18 hodinu. 

6. Zápis z 9. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 22 ze dne 7. 9. 
2020 (bod číslo 6) 

Předkladatel: Ing. Jiří Pařízek 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:34:55 (zvuk. záznam 0:21:51 - 0:23:40) 

Důvodová zpráva 
Ve smyslu § 100 odst. 1 zákona o hl. m. Praze projednal Finanční výbor ZMČ Praha 22 na svém zasedání 
materiály podle programu, ke kterým byla FV přijata jednotlivá usnesení. 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 bere na vědomí zápis z 9. jednání FV ZMČ Praha 22 ze dne 7.9.2020 

Diskuze zahájena v 17:34:55 

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 6 - Zápis z 9. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 22 
ze dne 7. 9.2020 na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:36:44 

7. Zápis z 10. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 22 ze dne 12. 11. 
2020 (bod číslo 7) 

Předkladatel: Ing. Jiří Pařízek 

Projednávání bodu byto zahájeno v 17:36:49 (zvuk. záznam 0:23:45 - 0:56:36) 

Důvodová zpráva 
Vzhledem k pandemické situaci proběhlo 10. jednání FV ZMČ Praha 22 na základě souhlasu všech jeho 
členů pouze virtuálně. Zápis zachycuje e-mailovou komunikaci. 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 bere na vědomí zápis z 10. virtuálního jednání FV ZMČ Praha 22. 

Diskuze zahájena v 17:36:49 a jednalo o o čerpání účelových investičních dotací. 

K tomuto bodu se vyjádřili: Bc. Miroslav Roth, Štěpán Zmátlo, Ing. Ondřej Semecký, Ing. Jiří 
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Pařízek, Vojtěch Zelenka, Mgr. Jitka Rothová, Mgr. Pavel Kosař, Ing. Martin Langmajer MBA, Ondřej 
Kallasch 

Od 17:41:40 se distančně účastnil Ing. Ondřej Semecký, přítomno 19 zastupitelů. 

Ing. Ondřej Semecký konstatoval, že měl opět problémy s přihlášením k tomuto distančnímu jednání. 

Ing. Ondřej Semecký a Bc. Miroslav Roth upozorňovali, že přidělené investiční dotace z minulých období 
byly čerpány v minimální míře, hrozí riziko, že budou vráceny bez jejich opětovného přidělení naší MČ. Z 
částky 141 mil. Kč čerpáno k 30. 9. 2020 - 25 mil. Kč. 

Aktualizovaný stav prezence: 

(19) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub 

Přítomni: Randák, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej 
Kallasch, Mgr. Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Štorkán, Tomáš 
Kaněra, Bc. Miroslav Roth, Ing. Ondřej Semecký 

Omluveni: (5) Mgr. Silvie Štěpánková DiS, Jiří Knotek, Ing. Martin Turnovský, Mgr. Ivana Vodičková, 
Čermák Ondřej MBA 

Nepřítomni: (1) Mgr. Jiří Matyášek 

Od 17:50:09 se distančně účasnila Mgr. Silvie Štěpánková DiS, přítomno 20 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

(20) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub 

Přítomni: Randák, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří Pařízek, Ondřej 
Kallasch, Mgr. Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav Štorkán, Tomáš 
Kaněra, Bc. Miroslav Roth, Ing. Ondřej Semecký, Mgr. Silvie Štěpánková DiS 

Omluveni: (4) Jiří Knotek, Ing. Martin Turnovský, Mgr. Ivana Vodičková, Čermák Ondřej MBA 
Nepřítomni: (1) Mgr. Jiří Matyášek 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:09:40 

8. Dotazy a připomínky občanů (pravidelný bod zařazený pevně na 18 
hodinu) (bod číslo 5) 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:09:42 

Diskuze zahájena v 18:09:55 a jednalo o oznámení o zahájení společného povolení- mateřská škola V 
Bytovkách, k.ú. Uhříněves. 

K tomuto bodu se vyjádřili: Martin Sazma, Ing. Martin Langmajer MBA ‚Vojtěch Zelenka, Radovan Koutský 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:21:18 

9. Pravidla hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2021 
(bod číslo 8) 

Předkladatel: Štěpán Zmátlo 

Projednávání bodu byto zahájeno v 18:21:19 (zvuk, záznam 1:08:15 - 1:11:06) 

Důvodová zpráva 
Povinnost zastupitelstva stanovit pravidla pro hospodaření v období rozpočtového provizoria ukládá §13 
zákona č.250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Navržená pravidla jsou v souladu 
s návrhem pravidel hospodaření v období rozpočtového provizoria pro městské části, která byla schválena 
usnesením Rady HMP č. 1226 ze dne 15.6.2020. 

5/11 



Diskuze zahájena v 18:21:20 

V 18:21:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 schvaluje pravidla hospodaření v období rozpočtového provizoria na 
rok 2021 dle přílohy tohoto usnesení. 

Hlasování
(19) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Silvie Štěpánková DiS, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří 
Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. Jitka Rothová, JUDr. Miroslav Štorkán, Ing. Ondřej Semecký, 
Tomáš Kaněra, Bc. Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (0) 
nehlasoval: (1) Ing. Martin Langmajer MBA 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-55-7/20 
zodpovídá: Štěpán Zmátlo 
termín: IHNED (14. 12. 2020) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:24:10 

10. Účelová investiční dotace SK Čechie Uhříneves (bod číslo 9) 

Předkladatel: Štěpán Zmátlo 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:24:15 (zvuk. záznam 1:11:11 - 1:14:33) 

Důvodová zpráva 
Po vzájemné dohodě mezi MČ Praha 22 a SK Čechie Uhříněves a základě dlouhodobé spolupráce mezi 
klubem SK Čechie Uhříněves a MČ Praha 22 navrhuje RMČ Praha 22 řešit rekonstrukci fotbalové tribuny 
v areálu SK Čechie Uhříněves společnými silami. Tribuna je v majetku MČ Praha 22, je umístěna na 
pozemku MČ Praha 22 a je v dlouhodobě špatnému technickém stavu. Při plánované rekonstrukci dojde k 
vybudování nové střechy vč. likvidace současné eternitové krytiny, rekonstrukci svislých konstrukcí, 
vybudování podlahy v místnostech pod tribunou, provedení nových elektrických rozvodů, nové fasády, 
opravy současných laviček a dalších drobnějších souvisejících prací. Vzhledem k vysokým nákladům na 
rekonstrukci došlo mezi vedením MČ Praha 22 a vedením fotbalového klubu k dohodě, že MČ Praha 22 
bude financovat materiál na stavbu budovy a sportovní klub SKČ práci. V této souvislosti předložilo vedení 
sportovního klubu SKČ předpokládaný rozpočet v podrobnosti výkazu výměr, který je přílohou tohoto 
materiálu. V posledním sloupci je uvedeno, které položky budou hrazeny ze strany MČ a které ze strany 
sportovního klubu SKČ. Vzhledem k situaci se považuje za nejlepší způsob financování přidělení účelové 
investiční dotace sportovnímu klubu SKČ, přičemž její vyúčtování by mělo proběhnout nejpozději do 
31.12.2021. Sportovní klub Čechie Uhříněves se dlouhodobě významně podílí na mimoškolních aktivitách 
dětí a mládeže vč. prázdninových i místním komunitním životě na MČ Praha 22. 

Diskuze zahájena v 18:24:15 

K tomuto bodu se vyjádřili: RNDr. Petr Král 

V 18:24:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 schvaluje poskytnutí účelové investiční dotace SK Čechie Uhříněves, 
z. s., se sídlem Přátelství 64/70, Uhříněves, IČO: 15268551 ve výši 430 639 Kč na rekonstrukci 
fotbalové tribuny v areálu SK Čechie Uhříněves. 

Hlasování
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(18) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Silvie Štěpánková DiS, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří 
Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. Jitka Rothová, JUDr. Miroslav Štorkán, Ing. Ondřej 
Semecký, Bc. Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (1) Tomáš Kaněra 
nehlasoval: (1) Ing. Martin Langmajer MBA 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-56-7/20 
zodpovídá: František Wetter, Ing. 
termín: 14. 12. 2020 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:27:37 

11. Udělení čestného občanství MČ Praha 22 paní Libuši Votavové a 
paní Ivě Teslíkové (bod číslo 10) 

Předkladatel: Mgr. Kateřina Erbsová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:27:41 (zvuk záznam 1:14:37 - 1:33:40) 

Důvodová zpráva 
Na základě podnětů občanů navrhujeme udělení čestného občanství těmto dvou uhříněveským 
občankám: 

1. Paní Libuši Votavové (*1930) uhříněveské rodačce, občance a dlouholeté učitelce a ředitelce ZŠ U 
obory. Paní Votavová po dlouhá léta, dokud jí to zdravotní stav dovolil, byla aktivní členskou mnoha 
uhříněveských spolků (např. TJ SOKOL, ČSČK), stála též u zrodu Občanského spolku Uhříněves 
kladoucího si za cíl udržet v povědomí občanů historii naší městské části a především jméno 
Uhříněves. Dlouhá léta působila jako jeho předsedkyně. Velkou zásluhou paní Votavové je též 
znovuotevření Uhříněveského muzea a všemožná podpora kulturnímu a spolkovému životu naší 
městské části. 

2. Paní Ivě Teslíkové (*1941) uhříněveské občance a dlouholeté učitelce prvního stupně ZŠ na náměstí 
bří Jandusů. Iva Teslíková působí jako učitelka prvního stupně při škole ZŠ Jandusů od roku 1963 s 
drobnými pauzami do současnosti. Věnuje se nejmenším žáčkům prvních a druhých tříd 
neuvěřitelných 56 let. Naučila číst, psát a počítat cca 2 000 bývalých i současných občanů naší 
městské části. Mnozí, ač dnes sami už třeba již v důchodovém věku, vzpomínají na její lidský přístup 
a „maminkovské" vedení výuky. V roce 2020 opět obětavě pomohla škole v nouzi v situaci akutního 
nedostatku učitelů a ujala se výuky žáků třetích tříd. Poradila si i ve složité situaci distanční výuky, 
s dětmi neztratila osobní kontakt a v nepříjemných chvílích jim byla velkou morální oporou. 

Návrh na udělení obou čestných občanství byl odsouhlasen na 32, zasedání RMČ Praha 22 dne 25. 11. 
2020. 

Diskuze zahájena v 18:27:41 

K tomuto bodu se vyjádřili: Vojtěch Zelenka, Mgr. Jitka Rothová 

V 18:27:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 uděluje čestné občanství MČ Praha 22 paní Libuši Votavové jako 
zvláštní projev úcty za více jak 35 let pedagogické práce a více jak 60 let dobrovolnické práce ve 
prospěch MČ Praha 22 s přihlédnutím k významnému životnímu jubileu 90 let, kterých se dožije 
26. prosince 2020. 
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Hlasování
(19) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, 

pro: Mgr. Silvie Štěpánková DiS, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin 
Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. Jitka Rothová, JUDr. Miroslav Štorkán, Ing. 
Tomáš Kaněra, Bc. Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (0) 
nehlasoval: (1) Ing. Martin Langmajer MBA 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-57-7/20 
zodpovídá: Mgr. Kateřina Erbsová 
termín: 22. 12. 2020 

Ondřej Lagner 
Mgr. Jakub Randák, 
Březina, Ing. Jiří 
Ondřej Semecký, 

V 18:27:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo MČ Praha 22 uděluje čestné občanství paní Ivě Teslíkové jako zvláštní projev úcty 
za více jak 50 let pedagogické práce ve prospěch MČ Praha 22 s přihlédnutím k významnému 
životnímu jubileu 80 let, kterých se dožije v dubnu 2021, 

Hlasování
(19) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Silvie Štěpánková DiS, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří 
Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. Jitka Rothová, JUDr. Miroslav Štorkán, Ing. Ondřej Semecký, 
Tomáš Kaněra, Bc. Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (0) 
nehlasoval: (1) Ing. Martin Langmajer MBA 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-58-7/20 
zodpovídá: Mgr. Kateřina Erbsová 
termín: IHNED (22. 12. 2020) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:46:44 

11. Změna účelu využití nevyčerpaných finančních prostředků z 
dotačních programů MČ Praha 22 (bod číslo 11) 

Předkladatel: Mgr. Kateřina Erbsová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:46:55 (zvuk. záznam 1:33:51 - 1:37:22) 

Důvodová zpráva 
Z důvodu vládních nařízení v souvislosti s omezením šíření nemoci covid 19 některé spolky a organizace 
nebyly schopné vyčerpat původně udělené dotace z dotačních programů MČ Praha 22 (Dotace na podporu 
kulturních a společenských aktivit, Dotace na podporu sportovní činnosti, Dotace na reprezentaci 
MČ Praha 22). Nevyčerpané prostředky není možné převádět do dalšího období, kdy budou vypsané nové 
dotační programy. Zastupitelstvo chápe složitou situaci jednotlivých spolků a organizací a žadatelům chce 
vyjít vstříc s možností převést nevyčerpanou část dotace na jiný účel. 

Zastupitelstvu 'e předkládána žádost SK Čechie Uhříněves, z.s. ve výši nevyčerpaných os tnut'ch p~ J p vY poskytnutých Y 
postředků 70 000 Kč z dotace "Turnaj Prahy 22 v malém fotbale a volejbale". Žádá o převod účelu 
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finančních prostředků na spoluúčast při koupi secího stroje Trufco TriWave 60 za celkovou cenu 450 000 
Kč včetně DPH. V případě, že spoluúčast nebude v souladu se záměry MČ Praha 22 navrhují využít dotaci 
na nové fotbalové branky různých velikostí, sada dresů, pomůcky na trénink apod. 

Rada MČ Praha 22 souhlasila se změnou účelu čerpání poskytnutých dotací ze všech dotačních programů 
na rok 2020 dle důvodové zprávy a přílohy pro SK Čechie Uhříněves, z.s. ve výši 70 000 Kč na zakoupení 
secího stroje Trufco TriWave 60 na svém 32. zasedání dne 25. 11. 2020. 

Žádost SK Čechie Uhříněves, z.s. je přílohou bodu. 

Diskuze zahájena v 18:46:55 

V 18:46:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení v tomto znění: 

1. Zastupitelstvo MČ Praha 22 schvaluje změnu účelu čerpání poskytnuté dotace dle důvodové 
zprávy pro SK Čechie Uhříněves, z.s. ve výši 70 000 Kč na zakoupení secího stroje Trufco 
TriWave 60. 

2. Zastupitelstvo MČ Praha 22 ukládá 1. místostarostce Mgr. Erbsové vyrozumět žadatele 
o schválení změny účelu čerpání poskytnuté dotace na rok 2020. 

Hlasování
(19) Vojtěch Zelenka, Mgr. Kateřina Erbsová, Mgr. Pavel Kosař, Mgr. Ing. Ondřej Lagner 
Ph.D., Radovan Koutský, Štěpán Zmátlo, Ing. Ivo Krátký, RNDr. Petr Král, Mgr. Jakub Randák, 

pro: Mgr. Silvie Štěpánková DiS, Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Bc. Martin Březina, Ing. Jiří 
Pařízek, Ondřej Kallasch, Mgr. Jitka Rothová, Ing. Martin Langmajer MBA, JUDr. Miroslav 
Štorkán, Ing. Ondřej Semecký, Bc. Miroslav Roth 

proti (0) 
zdržel se: (1) Tomáš Kaněra 
nehlasoval: (0) 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-59-7/20 
zodpovídá: 
termín: 22. 12. 2020 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:50:26 

12. Různé (podněty zastupitelů a občanů) (bod číslo 12) 

Předkladatel: Vojtěch Zelenka 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:50:31 (zvuk. záznam 1:37:27 - 2:28:46) 

Pan starosta infomoval zastupitele o tom, jak se MČ Praha 22 rozhodla postupovat při přípravě 
stavby Nové základní školy pro Uhříněves a to formou architektonické soutěže. Za tímto účelem byl 
osloven Ing. arch. Radek Janoušek, který pro MČ zpracoval dva dokumenty - soutěžní zadání a soutěžní 

odmín Jedná se o stěžejní dokumenty, které jsou zapotřebí pro hlášení jakékoliv architektonické podmínky. J J tY. .] P p vyhlášení 
soutěže dle doporučení a pravidel České komory architektů. 

Na rozdíl od jiných typů zadání veřejné zakázky (např. obchodních soutěží) architektonická soutěž přináší 
dostatečně včas právě konkrétní návrh řešení stavby. Pro investora totiž není zárukou získání dobrého 
návrhu ani nízká cena za jeho zpracování, ani seznam předchozích realizací uchazeče o zakázku, jeho 
životopis či finanční obrat, jak tomu bývá u jiných ů zadání. e ale pro ně' naprosto zásadní seznámit se p .l Yv jiných typů J P J P 
s dispozičním, funkčním, konstrukčním a stavebním řešením požadované stavby, do níž hodlá investovat 
nemalé peníze. 

Pro vypsání architektonické soutěže hovoří několik argumentů: 
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• Vyhlašovatel získává určité množství konkrétních architektonických, urbanistických nebo 
konstrukčních návrhů, ze kterých může vybírat ten nejoptimálnější. 

• Výběr nejoptimálnějšího návrhu rovádí s spolu s vyhlašovatelem odborná porota, jejíž činnost 'e Y P P vY P .l j J 
zákonem podrobně upravena tak, aby rozhodování bylo transparentní, nepodjaté a nestranné, avšak 
aby současně poskytovala vyhlašovateli nejvyšší možný odborný servis. 

• Kvalitně zpracovanými soutěžními podmínkami lze dosáhnout vyváženosti všech požadavků na 
záměr, nejde tedy jen o design či cenu, ale např. o řešení hospodaření s energiemi, použití 
konkrétních materiálů a podobně. 

• Soutěž o návrh umožňuje zadat následné projekční ráce jednodušeji a rychleji, než jiné způsoby J P J P J J rY J J P Y 
zadání veřejné zakázky. Zároveň stále zůstává kontrola nad cenou projekčních prací. 

• Každý významnější záměr je zpravidla sledován médii a veřejností. Uspořádání soutěže vyloučí 
možné spekulace o zaujatosti a korupci. 

• Soutěž o návrh 'e natolik profesionální postup, že e běžně používána kpropagaci s rávného J P P P- .l P P 
způsobu správy a hospodaření obce. 

• Vyhlášení soutěže přispívá k medializaci obce jako celku a zlepšuje obraz sídla v regionálním i 
celonárodním měřítku. 

• Uspořádání soutěže vede vyhlašovatele k podstatně hlubšímu zamyšlení nad záměrem, než když by 
od počátku přenesl odpovědnost na konkrétního projektanta. 

• Soutěž nabízí rovnou příležitost všem účastníkům a přináší tak možnost získání neotřelých a 
originálních řešení. Je to způsob důvěryhodný i pro samotné soutěžící. 

• Jde o profesionální, odborný a etický způsob výkonu profese architektů. 

Diskuze zahájena v 18:50:31 a jednalo o nové ZŠ Romance - výstavba, termín realizace a financování. 

K tomuto bodu se vyjádřili: Vojtěch Zelenka, Ing. Martin Langmajer MBA, Mgr. Jakub Randák, Ing. Ondřej 
Semecký, Mgr. Kateřina Erbsová, Štěpán Zmátlo, Mgr. Jitka Rothová, Mgr. Pavel Kosař, Bc. Miroslav 
Roth. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:41:50 

Jednání ukončeno v 19:42:34 
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Ověřeno ověřovateli: 

1) 29. 12. 2020 19:21 Mgr. Jitka Rothová 

2) 30. 12, 2020 07:45 Radovan Koutský 

Podpisy odpovědných osob: 

Starosta(ka): 

Místostarosta(ka): 
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